
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 26 maj 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1164 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares fore-

løbigt.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA). 

 

Spørgsmål nr. 1164:  

”Kan ministeren bekræfte det billede, der tegnes af Dansk Erhverv, hvor omkostnin-

gerne pr. patient er markant højere på regionsklinikkerne end på udbudsklinikkerne, 

jf. www.danskerhverv.dk/presse-ognyheder/ nyheder/udbudsklinikker-er-billigere-

end-regionsklinikker/, og i bekræftende fald bedes ministeren forholde sig til, hvor-

vidt det er hensigtsmæssigt, at der sker en markant overbetaling på regionsklinik-

kerne?” 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen indhentes bidrag fra Danske Regioner. 

 

Spørgsmålet kan derfor ikke besvares inden for fristen og forventes derfor at blive be-

svaret primo september 2020. 
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